
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 30. maj 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 791
Ministeren bedes kommentere henvendelsen fra Kurt Christoffersen, Frede-
rikshavn, særligt med henblik på, om bekendtgørelserne vil blive koordineret
således, at hjortefarme ligesom dyrehaver får mulighed for at inddrage større
eller mindre arealer fredskov til opfyldelse af hjortenes naturlige behov for fej-
ning og læ m.v. jf. MOF alm. del – bilag 453.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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